
   

ACTA DE LA SESIÓN ORDINARIA CELEBRADA POR LA JUNTA MUNICIPAL DE 
DISTRITO CENTRO EL DÍA 23 DE FEBRERO DE 2023.

Nº y Clase de Sesión: 2/2023. (ordinaria). 

Día y hora: 23-2-2023 a las 19:00 hs.

ASISTENTES:

PRESIDENTE

   D. Fernando Navarro Cueva 

VOCALES

Vecinos  representantes  de  los 
grupos políticos

Dª. Cielo Leiros Otero Grupo Político Municipal Ciudadanos

D. Antonio Ortolá Ortolá Grupo Político Municipal VOX

Vecinos  designados  por  la 
Alcaldía

D. Jaime García Vivas 

Representantes de asociaciones de vecinos. 

Dª María Madueño Muñoz AAVV Plaza Constitución

Dª Teresa Salvador Bellés AAVV Zona Centro

Representante AMPAs

Dª Carmen M.ª Serralde Edo AMPA Escuelas Pías

SECRETARIA

Dª Marta Mulet Vilar

La Sra. Fabregat  y la Sra. Roig excusan su asistencia. Asiste invitado D. Sergio Toledo 
Llorens.
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Orden del día. 

1º.- Aprobación, si procede, del acta de la sesión celebrada el día 26 de enero  de 2023.

2º.- Propuesta denominación plaza Donantes de Órganos.

3º.- Propuestas Decidim 2023/2024

4º.- Despacho extraordinario

5º.- Ruegos y preguntas

Siendo  las  19  horas  del  día  23  de  Febrero  de  2023,  bajo  la  presidencia  de  D. 
Fernando Navarro Cueva, se reúnen los señores y señoras arriba señalados en la sala  de 
reuniones de la 4ª planta de la Casa Consistorial al objeto de celebrar sesión ordinaria de la 
Junta Municipal del Distrito Centro, con mi asistencia como Secretaria Delegada para dar fe 
del acto. 

Comprobado el “quorum” de asistencia, por la Presidencia se procede a iniciar la 
sesión pasando a tratar los puntos incluidos en el orden del día.

1º.-  Aprobación, si procede, del acta de la sesión celebrada el día 26 de Enero 
de 2023.

No planteándose objeciones, el acta resulta aprobada por unanimidad. 

2º.-  Propuesta de denominación de la plaza Donante de órganos.

Las personas presentes, de forma unánime, aceptan la propuesta de de la Asociación 
ALCER de denominar  a la plaza sita entre la  Avda.  Doctor  Clará,  Calle  Lucena y Gran Vía 
Tárrega Monteblanco ”Plaza de la vida”.

 3º.- Propuestas Decidim 2023/2024.

El Sr. Navarro accede a telemáticamente a la plataforma “Decidim 2023/2024” para 
mostrar el  funcionamiento de la misma, y recuerda que si alguna asociación encuentra 
dificultades en su manejo el personal de Participación Ciudadana mostró su disponibilidad 
para prestar apoyo.

 4º.-  Despacho extraordinario. 

No se plantean
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5º.- Ruegos y preguntas. 

La Sra. Sarralde solicita la reparación de los maceteros de la Calle San Cristóbal, 
así como la adecuación del jardín de la Plaza País valencià.

La  Sra.  Madueño  informa  a  los  presentes  de  su  asistencia  a  la  sesión  de 
constitución del Consejo Local de Seguridad. Plantea, además, la posibilidad de habilitar 
un autobús con ruta circular hasta la playa de la ciudad, para evitar que exista una única 
parada con este destino. Propone también la redefinición de las paradas de autobús. Se 
acuerda  solicitar  la  presencia  en  una  próxima  reunión  del  Concejal  delegado  de 
Movilidad urbana y un técnico de este departamento. 

La Sra. Salvador plantea los siguientes asuntos:
.- Denuncia la presencia de “okupas” en la vivienda sita en la Calle Caballeros nº 19 

y señala que este asunto está generando conflictividad vecinal.
.- Solicita la poda de árboles en la Calle Caballeros y en la Plaza Las Aulas. 
.-  Traslada a la Junta las quejas vecinales por la escasa iluminación de la Calle 

Caballeros, que resulta agravada por los árboles situados en esta zona. La Sra. Leirós 
indica que este mismo problema se plantea en la Avda. del Mar. 

.- Plantea la existencia de un número exagerado de terrazas en el Distrito. Sobre 
este asunto, se genera el debate acerca de la dificultad de encajar la dinamización de la 
ciudad con la tranquilidad vecinal.

.- Pregunta si la definición de la “almendra central” contempla el acceso de vehículos 
a las Calles Gobernador y Ronda  Mijares. El Presidente del Distrito contesta que estos 
viales van a perimetrar la zona de acceso restringido.

La Sra. Leirós solicita que se promueva la instalación y el uso de placas solares en 
la iluminación de la ciudad.

El Sr. Toledo pregunta acerca de la fecha de finalización de las obras de la Plaza de 
la Paz y la alternativa prevista para gestionar la entrada de vehículos al centro conforme 
avancen las obras y se elimine el vial. Se acuerda solicitar al departamento de Movilidad 
Urbana informe sobre este asunto.  

Y siendo las 20 horas y 5 minutos de la fecha indicada en el encabezamiento, por no 
haber más asuntos que tratar,  el Sr.  Presidente levanta la sesión, de todo lo cual, como 
Secretaria doy fe y, para que conste, levanto la presente acta.

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER LA JUNTA MUNICIPAL DE 
DISTRICTE CENTRE EL DIA 23 DE FEBRER DE 2023.

Núm. i Classe de Sessió: 2/2023. (ordinària). 
Dia i hora: 23-2-2023 a les 19.00 hs.

ASSISTENTS:
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PRESIDENT

 Sr. Fernando Navarro Cueva 

 VOCALS

VEÏNS DESIGNATS PER ELS GRUPS POLÍTICS

Sra. Cielo Leiros Otero Grup Polític Municipal Ciudadanos
Sr. Antonio Ortolá Ortolá Grup Polític Municipal VOX

VEÏNS DESIGNTAS PER L’ALCALDIA

Sr. Jaime García Vivas

REPRESENTANTS D’ASSOCIACIONS DE VEÏNS 

Sra. María Madueño Muñoz AAVV Plaza Constitución
Sra. Teresa Salvador Bellés AAVV Zona Centro

REPRESENTANT AMPAS

Sra. Carmen M.ª Sarralde Edo AMPA Escuelas Pías

SECRETÀRIA

Sra. Marta Mulet Vilar

La Sra. Fabregat i  la Sra.  Roig excusen la seua assistència.  Assiteix  convidat  el  Sr. 
Sergio Toledo Llorens.

Ordre del dia. 

1r.- Aprovació, si escau, de l'acta de la sessió celebrada el dia 26 de gener de 2023.

2n.- Proposada denominació plaça Donants d'Òrgans.

3r.- Propostes Decidim 2023/2024

4t.- Despatx extraordinari

5é.- Precs i preguntes

Sent les 19 hores del dia 23 de Febrer de 2023, sota la presidència de Sr. Fernando 
Navarro Cueva, es reuneixen els senyors i senyores a dalt  assenyalats a la sala de 
reunions de la 4a planta de la Casa Consistorial a fi de celebrar sessió ordinària de la 
Junta  Municipal  del  Districte  Centre,  amb  la  meua  assistència  com  a  Secretària 
Delegada per a donar fe de l'acte. 

Comprovat el “quòrum” d'assistència,  per la Presidència es procedeix  a iniciar  la 
sessió passant a tractar els punts inclosos en l'ordre del dia.

1r.- Aprovació, si escau, de l'acta de la sessió celebrada el dia 26 de Gener de 
2023.
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No plantejant-se objeccions, l'acta resulta aprovada per unanimitat. 

2n.- Proposta de denominació de la plaça Donant d'òrgans.

Les  persones  presents,  de  manera  unànime,  accepten  la  proposta  de  de 
l'Associació ALCER de denominar a la plaça situada entre l'Av. Doctor Clará, Carrer 
Lucena i Gran Via Tárrega Monteblanco ”Plaza de la vida”.

 3r.- Propostes Decidim 2023/2024.

El Sr. Navarro accedeix a telemàticament a la plataforma “Decidim 2023/2024” per a 
mostrar el funcionament d'aquesta, i recorda que si alguna associació troba dificultats en 
el seu maneig el personal de Participació Ciutadana va mostrar la seua disponibilitat per 
a donar suport.

 4t.- Despatx extraordinari. 

No es plantegen

5é.- Precs i preguntes. 

La Sra. Sarralde sol·licita la reparació de les jardineres del Carrer Sant Cristòfor, així 
com l'adequació del jardí de la Plaça País valencià.

La  Sra.  Madueño  informa  els  presents  de  la  seua  assistència  a  la  sessió  de 
constitució del Consell Local de Seguretat. Planteja, a més, la possibilitat d'habilitar un 
autobús amb ruta circular fins a la platja de la ciutat, per a evitar que existisca una única 
parada amb aquesta destinació. Proposa també la redefinició de les parades d'autobús. 
S'acorda sol·licitar la presència en una pròxima reunió del Regidor delegat de Mobilitat 
urbana i un tècnic d'aquest departament. 

La Sra. Salvador planteja els següents assumptes:

.- Denúncia la presència de “okupes” en l'habitatge situat al Carrer Cavallers núm. 
19 i assenyala que aquest assumpte està generant conflictivitat veïnal.

.- Sol·licita la poda d'arbres al Carrer Cavallers i en la Plaça Les Aules. 

.-  Trasllada  a  la  Junta  les  queixes  veïnals  per  l'escassa  il·luminació  del  Carrer 
Cavallers, que resulta agreujada pels arbres situats en aquesta zona. La Sra. *Leirós 
indica que aquest mateix problema es planteja en l'Av. de la Mar. 

.-  Planteja  l'existència  d'un  nombre exagerat  de terrasses en el  Districte.  Sobre 
aquest assumpte, es genera el debat sobre la dificultat d'encaixar la dinamització de la 
ciutat amb la tranquil·litat veïnal.
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.- Pregunta si la definició de la “ametla central” contempla l'accés de vehicles a les 
Calles Governador i Ronda Millars. El President del Districte contesta que aquests vials 
van a perimetrar la zona d'accés restringit.

La Sra. Leirós sol·licita que es promoga la instal·lació i l'ús de plaques solars en la 
il·luminació de la ciutat.

El Sr. Toledo pregunta sobre la data de finalització de les obres de la Plaça de la 
Pau  i  l'alternativa  prevista  per  a  gestionar  l'entrada  de  vehicles  al  centre  conforme 
avancen  les  obres  i  s'elimine  el  vial.  S'acorda sol·licitar  al  departament  de Mobilitat 
Urbana informe sobre aquest assumpte. 

I sent les 20 hores i 5 minuts de la data indicada en l'encapçalament, per no haver-hi 
més assumptes que tractar, el Sr. President alça la sessió, de tot això, com a Secretària 
en dono fe i, per deixar-ne constància, alce la present acta.
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